
Zpráva o činnosti starosty – květen 2023 

• 1.5. FénixRun – Byl jsem pozván na předávání cen běžeckého závodu FénixRun, který probíhal na 

pardubickém zámku a v jeho okolí. 

• 2.5. Český rozhlas – parkovací stání – Rozhovor k aktuálním dopravním omezením souvisejících 

se stavbou parkovacího domu za Domem Hudby. 

• 2.5. Kostelní ulice a Wernerovo nábřeží (OMI) – Setkání s panem Dvořáčkem z OMI, panem Šedou 

a panem Vondrkou. Na OMI nám byl představen projekt rekonstrukce Wernerova nábřeží, 

Kostelní a Bartolomějské ulice. Projekt je hotový, vzhledem k finanční náročnosti bude však 

pravděpodobně objednatelem město. Po této schůzce jsme se s panem Šedou a Vondrkou 

přesunuli do mé kanceláře, kde se k nám přidal i místostarosta Lejhanec a společně jsme 

diskutovali o otázkách týkajících se parkování a parkovacích zón.  

• 3.5. Jednání hodnotící komise k městským slavnostem 

• 3.5. Jednání JUDr. Krpaty – Schůzka s primátorem a náměstkem Rychteckým ohledně možnosti 

spolufinancování rekonstrukce JUDr. Krpaty ze strany města. Ke konečné dohodě nedošlo, obvod 

tou dobou čekal na aktualizaci nákladů projektu, tudíž nebyly známy přesné částky. Z jednání však 

vyplynulo, že účast města je možná, avšak v mnohem menší míře, než jsme doufali.    

• 3.5. Jednání s panem Chvilíčkem (ČSOB) – Prezentace záměru výstavby nového sídla ČSOB 

v Pardubicích.  

• 5.5. Dopravní značení v areálu Štrossova – Jednání s OD ohledně omezení parkování v areálu 

veteriny ve Štrossově ulici. Bude dále řešeno, konečná úprava zatím nebyla stanovena. 

• 5.5. Problematika vjezdu Karla IV. – Jednání s panem Živným a místostarostou Lejhancem 

ohledně problematiky vjezdu k domu v ulici Karla IV. Jelikož se tímto již zaobírá OD a připravuje 

změnu dopravního značení, jednalo se o velmi krátké setkání.  

• 8.5. Zborovské náměstí, kladení věnců 

• 9.5. Jednání s panem Razkazovem – Schůzka s občanem ohledně řešení zpomalovacích pásů 

v ulici Macanova.  

• 9.5. Jednání hodnotící komise pardubické adventní trhy – Finální vyhodnocení nabídek.  

• 10.5. Rozvoj zelených ploch – Jednání s OŽP, OHA a náměstkyní Klčovou ohledně možností 

výsadby zeleně na našem obvodě. Z jednání vyplynulo, že bude připraven konkrétní návrh osazení 

plochy vedle Atrium paláce a zároveň podél ulice mezi Atrium palácem a telefonní ústřednou.   

• 10.5. Koordinace staveb MMP – Setkání se zástupci VAK, SÚS, ŘSD ohledně stavebních záměrů 

na území města. V případě MO I se řešila hlavně možná rekonstrukce Kostelní ulice, Vernerova 

nábřeží, ulice JUDr. Krpaty, Palackého třídy a náměstí Republiky.   

• 10.5. Rada MO I – viz zápis RMO 

• 11.5. Parkování v ulici Na Ležánkách – Jednání na OD ohledně přeznačení ulice kvůli problémům 

způsobeným špatně parkujícími vozidly.   

• 11.5. Terminál B správa areálu – Koordinační schůzka s OMI, OD, DPMP, stavbou a MO I ohledně 

převzetí a spravování areálu po jeho dokončení. V tuto chvíli je domluva taková, že areál dostane 

do správy DPMP.  

• 11.5. Jednání hodnotící komise (podzimní městské slavnosti) 

• 12.5. Schůzka s poslancem Kolovratníkem – Pan poslanec se přišel informovat, jelikož jej oslovila 

místní obyvatelka pí Licková v záležitostech týkajících se obvodu. 

• 12.5. Problematika parkovacích zón na MO I – Jednání nad možností rozšíření parkovacích zón 

pro rezidenty na MO I. OD v tento moment žádná místa pro rezidenty přidávat nebude, nicméně 

společně s řešením celé situace ohledně placeného parkování je plánováno i rozšíření 

rezidentního parkování.  



• 15.5. Výběrové řízení ředitele ZŠ Spořilov – Byl jsem přizván jako člen hodnotící komise s hlasem 

poradním.  

• 16.5. OMI – Jednání s vedoucí OMI ohledně žádosti společnosti PSN o nájem pozemků v ulici Na 

Hrádku. Důvodem schůzky bylo ujasnění si aktuální situace záboru pozemků a ověření si možností 

obvodu. 

•  16.5. p. Halimi (provozovatel cukrárny AIDA na třídě Míru) - Koordinační schůzka s panem 

Halimim ohledně přemístění laviček a košů před jeho provozovnou tak, aby si mohl rozšířit zábor 

na zahrádku před cukrárnou. S panem Halimim bylo domluveno, že náklady na přemístění bude 

platit on.  

• 16.5. Seminář pro zastupitele (Hradecká ulice a činnost MP) 

• 17.5. Recepce – Jednání s tajemníkem Zitkem a ředitelem MP panem Haldou ohledně nově 

zrekonstruované recepce naší budovy. Recepce by měla být obsazena pracovníkem městské 

policie. Zároveň proběhla prohlídka nových prostor úřadu. 

• 17.5. Rada seniorů – Byl jsem pozván na jednání Rady seniorů při radě města Pardubic. Setkání 

bylo velmi příjemné a řešili jsme mnoho záležitostí, které souvisí s naším obvodem.  

• 22.5. Výběrové řízení na ředitele MŠ Koníček – Byl jsem přizván jako člen hodnotící komise 

s hlasem poradním.  

• 22.5. Komise pro pozemky a reklamu 

• 23.5. Jednání hodnotící komise Podzimní městské slavnosti.  

• 24.5. Rada MO I – viz zápis RMO 

• 29.5. Zasedání ZMP 

• 31.5. Zeleň Masarykovo náměstí – Setkání s OŽP a OHA ohledně projektu výsadby zeleně vedle 

Atrium paláce, prezentace druhového složení stromů v území a diskuze nad možným oslovením 

společnosti Cetin s nabídkou zapojení se do projektu svými přilehlými pozemky. 

• 31.5. Koordinace VAK - Kostelní ulice – Vzhledem k faktu, že nevíme, zdali se v tomto volebním 

období město rozhodne území řešit, měla schůzka spíše čistě informativní charakter a diskutovalo 

se o stavu kanalizace VAKu v území.  

• 31.5. Jednání ČSOB (území Prokopky) – Byl jsem primátorem přizván na schůzku s projektanty 

a zástupci ČSOB, kteří představili svůj záměr v území a seznámili nás s nejbližšími kroky. Případná 

stavba budovy pojišťovny zatím potvrzena ani vyvrácena nebyla. 

• 31.5. Prohlídka rekonstruované části třídy Míru – Byl jsem spolu s ostatními zastupiteli města 

pozván na prohlídku třídy Míry, kde jsme byli seznámeni s postupem prací a použitou technologii. 

Do ostrého provozu se třída Míru vrátí 1.7.2023, po technologické pauze potřebné pro dozrání 

betonu. 

• 31.5. Participační jednání náměstí Republiky – Jako host jsem se spolu s občany a zástupci města 

zúčastnil představení rozpracované studie náměstí Republiky.    


